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Rada Libereckého kraje na svém včerejším mimořádném zasedání vyjádřila nesouhlas
s postupem zdravotních pojišťoven při uzavírání smluvních vztahů o rozsahu a struktuře
poskytované akutní lůžkové péče s jednotlivými nemocnicemi v Libereckém kraji od 1. 1.
2013, který ve svých důsledcích může znamenat přímé praktické ohrožení dostupnosti
nemocniční zdravotní péče v některých oblastech Libereckého kraje.

„Rada Libereckého kraje dále konstatovala, že tento postup zdravotních pojišťoven je také v rozporu
se závěry jednání představitelů vedení jednotlivých nemocnic LK, zástupců zdravotních pojišťoven a
zástupců resortů zdravotnictví LK, na kterých byl dohodnut a parafován minimální rozsah a
struktura poskytované péče jako základ pro nově uzavírané smlouvy od 1. 1. 2013,“ řekl krajský rádní
pro zdravotnictví MUDr. Pavel Novák.

Výsledky těchto jednání byly určitým kompromisem, ale v podstatě odpovídaly koncepci
resortu zdravotnictví LK, reálným možnostem poskytovatelů této péče a v neposlední řadě i
zohledňovaly stanovisko zdravotních pojišťoven. Jejich současný postup jde však nad rámec
závěrů uvedených jednání, neboť navrhuje uzavření smluv nejen se změnou struktury
poskytované akutní lůžkové péče, ale také dokonce předpokládá její rušení v rámci uzavření jen
krátkodobé či střednědobé smlouvy (Nemocnice v Tanvaldu a Turnově).

 


